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Iktatószám: I.F/209-2/2020. 
 
 

 
JEGYZŐKÖNYV 

 
 
Amely készült a Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsa 2020. február 20-án 
(csütörtökön) 10 órakor Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának 
Dísztermében tartott tisztújító üléséről. 
 
Jelen vannak:   A külön íven szereplő települések képviselő-

testületei által delegáltak és meghívottak. 
 

Tanácskozási joggal megjelentek:  dr. Göttlinger István aljegyző, 
dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető 

  Tamási Anna igazgatóságvezető,  
dr. Puskásné dr. Szeghy Petra Bonyhád város 
jegyzője 

 
Meghívott:  Dr. Szipner Attila Mohács Város Önkormányzata 

által meghatalmazott ügyvéd 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Köszönti a megjelenteket a Társulási Tanács tisztújító 
ülésén. Javasolja, hogy a meghívóban szereplő első három napirendi pontot tárgyalja a 
társulási tanács, mivel több jelzés érkezett, valamint a saját jogásza is azt mondta, hogy nem 
teljesen szabályszerű az összehívása a társulási tisztújító ülésnek, és ha a többi pontban is 
döntenek, és nincs egyetértés, akkor az később probléma lehet. Ha a tisztségviselők 
megválasztásra kerülnek, akkor egy újabb ülést kellene összehívni. 
 
Appelshoffer Ágnes, Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Bejelenti, hogy a Re-
kom Nonprofit Kft. felügyelő bizottságában betöltött tagságáról a mai napi hatállyal lemond. 
Szeretné megkérdezni, hogy pontosan mennyi a szavazatszám. 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: A pontos szavazatszám megállapításáig arra kéri a 
megjelenteket, hogy tegyék fel kérdéseiket. 
 
Polics József, Komló Város Önkormányzatának polgármestere: A megjelentek szavazatszáma 
mellett szeretné megtudni azt is, hogy a képviselet jogszerű-e minden esetben. Minden 
résztvevőnek meg van a testületi felhatalmazása a társulásban való képviseletre? Napirendről 
levennének témákat, mert nem volt szabályszerű az összehívás. Minden felelősen gondolkozó 
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önkormányzati képviselőt érint a Re-Kom Nonprofit Kft. kérdése. Az őszi választások és a 
tisztújító ülés összehívásának elhúzódása miatt is csak az idő megy. A kard lebeg a fejük felett, 
és jelenleg nincs ügyvezetője a cégnek és felügyelő bizottság sem lesz. Nincs információjuk 
arról, hogyan áll az OTP felé fennálló kötvény fizetési kötelezettség kérdése. Ha ezt nem is 
tárgyalják meg napirendként, akkor is ki kellene beszélni ezt a témát, mert információhoz 
kellene jutniuk. Nagyon gyorsan kellene a következő társulási ülés időpontját meghatározni 
annak érdekében, hogy ezek a lebegő állapotok minél előbb megszűnjenek. 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Összesen 132.908 szavazattal rendelkező képviselő van 
jelen, így a társulási tanács határozatképes. 
 
Polics József, Komló Város Önkormányzatának polgármestere: Szeretné megkérdezni, hogy 
Mohács Város képviselete hogyan történt? 
 
Dr. Szipner Attila, Mohács Község Önkormányzata által meghatalmazott ügyvéd: 
Meghatalmazással. Polgármester úr hatalmazta meg. 
 
dr. Göttlinger István aljegyző: Az úr bemutatta a meghatalmazást. 
 
Appelshoffer Ágnes Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Polgármester úr nem 
adhat meghatalmazást, csak a képviselő-testület. A polgármester úr nem dönthet arról, hogy 
ki helyettesíti őt. A képviselő-testületnek kell döntenie arról, hogy a polgármester 
akadályoztatása esetén ki képviseli az önkormányzatot. 
 
Dr. Szipner Attila, Mohács Község Önkormányzata által meghatalmazott ügyvéd: Mohács 
Város Önkormányzatát a mindenkori polgármester képviseli, aki helyettesítést adhat 
személyében bárkinek. 
 
Appelshoffer Ágnes Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Nem adhat, csak akkor, 
ha a képviselő-testület döntött erről. 
 
Polics József, Komló Város Önkormányzatának polgármestere: Legalábbis eddig így volt. Ha 
korábban el akarta küldeni maga helyett az alpolgármestert, akkor is döntenie kellett a 
testületnek arról, hogy az alpolgármester képviselheti a települést a társulási ülésen. De 
persze ő nem jogász. 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Úgy gondolja, hogy ez egy jogi vita, amellyel kapcsolatban 
Jegyző Asszony majd eldönti, hogy jogos volt-e vagy sem. 
 
Appelshoffer Ágnes Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Akkor Jegyző Asszony 
ezt döntse el. 
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Filóné Ferencz Ibolya Bonyhád Város polgármestere: Ez abból a szempontból is fontos, hogy 
határozatképes-e a társulás. Ezt a kérdést érdemes lenne tisztázni. 
 
dr. Göttlinger István aljegyző: A következő társulási ülésnek meg kell történnie az ügyvezető 
felelősségi idején belül, mert az ügyvezető a megbízatásának leteltét követően még hatvan 
napig teljes felelősséggel tartozik az általa vezetett cég minden dolgáért. Ezért szabályosan 
meg kell hívni Fenyőházi urat az ülésre. Tájékoztat, hogy Mohács település lakosságszámát 
levonva is határozatképes a társulási tanács. Ebben a kérdésben, ha kell, akkor írásban 
nyilatkoznak majd. 
 
Polics József, Komló Város Önkormányzatának polgármestere: Ha a törvény alapján a csak a 
polgármester képviselhetné az önkormányzatot, Szekszárd esetében Ács Rezső lenne itt. 
 
dr. Göttlinger István aljegyző: A képviselő-testület Szekszárd esetében Bomba Gábort 
delegálta. 
 
Polics József, Komló Város Önkormányzatának polgármestere: Erről beszélt. 
 
dr. Göttlinger István aljegyző: Ott a képviselő-testület nevesítette, hogy kit kíván 
megválasztani. 
 
Filóné Ferencz Ibolya Bonyhád Város polgármestere: Szekszárd Megyei Jogú Város Bomba 
Gábort delegálta a társulásba. Akkor Mohácsra ugyanez a törvény vonatkozik. 
 
dr. Göttlinger István aljegyző: Jelen esetben eltért a papírformától a képviselő-testület, és 
nem a polgármestert delegálta. 
 
Appelshoffer Ágnes Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Mohács esetében a 
polgármester úr egymaga döntötte el, hogy kit küld el maga helyett az ülésre. Ráadásul olyan 
embert küldött el lehet, aki nem is tagja a testületnek. Ilyen nincsen. 
 
Dr. Szipner Attila, Mohács Község Önkormányzata által meghatalmazott ügyvéd: Nem 
releváns? 
 
Appelshoffer Ágnes Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Hogy lenne az, amikor 
szavazásra fog sor kerülni? 
 
Dr. Szipner Attila, Mohács Község Önkormányzata által meghatalmazott ügyvéd: Ha valaki 
beteg? 
 
Appelshoffer Ágnes Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Akkor a képviselő-
testület hoz egy határozatot a helyettesítésről. 
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Dr. Szipner Attila, Mohács Község Önkormányzata által meghatalmazott ügyvéd: Mohácson 
a polgármesternek van felhatalmazása a város képviseletére. Képviselheti magánszemély őt 
írásbeli meghatalmazással. 
 
dr. Göttlinger István aljegyző: Javasolja, hogy Mohács esetében ne tekintsék a meghatalmazás 
alapján a tagönkormányzat képviseletét szabályosnak, így is határozatképes a társulási tanács, 
így az alapvető döntéseket meg tudja hozni a társulási tanács. (Mohács Város Önkormányzata 
nélkül a jelenlévők által képviselt települések lakosságszáma 114.152, így megállapításra 
került, hogy a Társulási Tanács határozatképes) Felhívja a figyelmet arra, hogy a Re-Kom 
Nonprofit Kft. ügyvezetőjének megbízatása lejárt, az ügyvezető felelősségi köre a megbízatás 
lejártát követő 60 napon túl megszűnik, és senki sincs azoknak az információknak a birtokában, 
melyekkel a volt ügyvezető rendelkezik. Ő felhívta az ügyvezetőt telefonon, aki azzal mentette 
ki magát az ülésen való megjelenés alól, hogy későn értesült az ülésről, így nem tudott 
felkészülni az ülésre. Ezt ő kénytelen elfogadni. Arra kéri a társulási tanács tagjait, hogy 
döntsenek azokban a kérdésekben, amelyekben van erre lehetőség. Az említett időintervallum 
figyelembe vételével össze kell hívni a társulási tanács következő ülését. 
 
Filóné Ferencz Ibolya Bonyhád Város polgármestere: Lehet, hogy túl értetlen, de szeretné 
világosan megérteni a dolgokat. Elhangzott Bomba Gábor által egy javaslat a tárgyalandó 
napirendi pontokról. 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Az első három napirendi pontot tárgyalná meg annak 
érdekében, hogy legyen végre vezetőség. 
 
Filóné Ferencz Ibolya Bonyhád Város polgármestere: Elhangzott hivatkozás is, hogy miért 
ezeket a napirendi pontokat. Akkor a tárgyalandó napirendekre ez a hivatkozás nem 
vonatkozik? 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: De, valójában igen. 
 
Appelshoffer Ágnes, Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Akkor miről beszélnek 
most? 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Úgy is dönthetnek, hogy nem tartják meg a mai ülést, de, 
ha meg tudják választani a tisztségviselőket, a döntéseket megküldik a többi önkormányzatnak 
is, akik elfogadják ezt a határozatot, és nem vitatják, akkor akár jó is lehet. 
 
Filóné Ferencz Ibolya Bonyhád Város polgármestere: Ha senki nem vitatja majd, hogy ez az 
ülés szabálytalanul lett összehívva, és így lett tisztségviselő választva, akkor rendben van, 
viszont, ha vitatják, akkor nem? 
 



5  

  ciko20200220jkv 

 

 

Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Nem tud jobb megoldást, mert nagyon megy az idő. 
 
Filóné Ferencz Ibolya Bonyhád Város polgármestere: A jelenlévő tagok dönthetnek úgy, hogy 
szabályszerűnek tekintik az ülés összehívását? 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Véleménye szerint nem. 
 
Dr. Szipner Attila, Mohács Község Önkormányzata által meghatalmazott ügyvéd: Szeretne ő 
is szavazni erről. 
 
Appelshoffer Ágnes, Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Ha nem jogszerűen lett 
valaki delegálva, akkor nem szavazhat. 
 
Dr. Szipner Attila, Mohács Község Önkormányzata által meghatalmazott ügyvéd: Akkor 
viszont jogvita van, ha Mohács nem tud szavazni. Ha kell Mohács szavazata is, akkor el kellene 
napolni az ülést. 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Úgy érzi, hogy akkor nem igazán lehet megtartani az ülést, 
mert több esetben is jogvita van, amire állásfoglalást kellene kérniük a hivataltól. 
 
dr. Puskásné dr. Szeghy Petra Bonyhád Város jegyzője: Az Mötv. egyértelműen kimondja, 
hogy az önkormányzatot ki képviselheti. 
 
Appelshoffer Ágnes, Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Ráadásul ki is lett 
küldve az anyagokkal együtt. „Amennyiben a képviselő-testület határozatában delegált 
személy a tisztújító ülésen személyesen nem tud részt venni, úgy esetében, csakis az ő 
akadályoztatása esetére a képviselő-testület által, a határozatban kijelölt helyettes, 
polgármester, alpolgármester, képviselő vehet részt a tanács ülésén.” Magánszemély, ügyvéd, 
jegyző, tanácsnok, akik nem tagjai a képviselő-testületnek, nem vehetnek részt, nekik csak 
tárgyalási joguk van, de szavazni nem szavazhatnak. Ez benne van az Mötv-ben, lehet erről 
vitatkozni, de ez törvényben van szabályozva. 
 
Dr. Szipner Attila, Mohács Község Önkormányzata által meghatalmazott ügyvéd: Az az 
álláspontja, hogy szeretne szavazni. Ha nem tud szavazni, akkor jogvita van, és ebben az 
esetben kerüljön elnapolásra az ülés. Ez az indítványa. 
 
Appelshoffer Ágnes, Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Nem képviselő személy 
nem indítványozhat. 
 
dr. Göttlinger István aljegyző:  A jelenlévő polgármestereknek, akik jogszerűen, aggálytalanul 
képviselik a testületeiket, Mohács nélkül is megvan a határozatképessége a szavazáshoz. Ezt 
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szeretné rögzíteni a jegyzőkönyvben. Kérné, hogy a következő ülés időpontját mindenképpen 
jelölje ki a tanács, mert, ha kifutnak a 60 napos, korábban már említett határidőből, akkor 
„újra kell gombolni a kabátot”. 
 
Polics József, Komló Város Önkormányzatának polgármestere: Szeretné megkérni Mohács 
képviselőjét, hogy lépjen vissza annak érdekében, hogy tudjanak előre haladni. Most meg 
kellene szavazni, hogy elfogadják-e ezt az összegyűlést. Ha a mohácsi képviselő ragaszkodik a 
szavazati jogához, akkor álljanak fel inkább, és menjenek haza. Ismertetve lett a jogszabály. 
Véleménye szerint ne kezdjenek bele most ilyen jogvitákba. Nem hinné, hogy a jelenlévők 
olyan döntést hoznának, amely Mohácsnak nem tetszene.  
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Véleménye szerint annyi dolog akadályozza a mostani 
ülésnek a megtartását, hogy nem javasolná az ülés megtartását. 
 
Baumgartner Róbert Véménd Község Önkormányzatának alpolgármestere: Véménd 
polgármestere nem tud részt venni a mai ülésen. Írásos meghatalmazást nem hozott, de a 
képviselő-testület döntése értelmében joga van képviselni a települést, ha a polgármester 
akadályoztatva van. Ilyen esetben minden egyes alkalommal kellene hoznia egy 
meghatalmazást? 
 
Appelshoffer Ágnes, Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Ez attól függ, hogy a 
meghatalmazás egy alkalomra szól-e. 
 
dr. Göttlinger István aljegyző: Általános meghatalmazással bármikor eljöhet. 
 
Appelshoffer Ágnes, Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Véleménye szerint 
mindannyiuknak az a közös érdeke, hogy tudjanak előrébb haladni. Idő viszont nincs, ez 
elhangzott az aljegyző úrtól is. Ha megvan Mohács nélkül is a határozatképesség, márpedig 
igen, mert ki lett számolva, akkor egyhangúan mondhatják azt, hogy  a Szekszárd által delegált 
tag által összehívott ülést tartsák meg a jelenlévők. Az elnök személyében mindenképpen 
kellene döntést hozniuk, és ki kellene jelölniük a következő ülés időpontját. Ez mindenkinek a 
közös érdeke. 
 
Polics József, Komló Város Önkormányzatának polgármestere: Ebben az esetben úgy kellene 
tekinteni, mintha Mohács nem volna jelen. 
 
Dr. Szipner Attila, Mohács Község Önkormányzata által meghatalmazott ügyvéd: Ezt ne 
tekintsék így. 
 
Polics József, Komló Város Önkormányzatának polgármestere: De igen, mert nem vehet részt 
az ügyvéd úr a tanácskozáson, és nem is szavazhat. 
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dr. Puskásné dr. Szeghy Petra Bonyhád Város jegyzője: Feltételezi, hogy a jegyzőkönyv úgy 
fog készülni, hogy az ügyvéd úr szavazatát nem veszik figyelembe. Az Mötv. kógens jogszabály, 
amelytől eltérni nem lehet. Mohács város polgármestere által megbízott személy a nyilvános 
ülésen részt vehet, azonban tanácskozási joggal és szavazati joggal nem rendelkezik. Felteheti 
az úr a kezét a szavazáskor, de nem lesz beleszámítva. Mohács képviselő-testülete pedig majd 
fellebbezéssel él, és megtámadja ezt. 
 
dr. Göttlinger István aljegyző: Abszolút egyetért a Jegyző Asszonnyal. Már sok társulási ülésen 
részt vett. Elmondja, hogy öt évvel ezelőtt sem a korelnök hívta össze és vezette le az ülést, 
mert akkor sem lehetett kideríteni, hogy ki a legidősebb tag. Mindenképpen el kellene dönteni 
a következő ülés időpontját. Ő nem tartja az összehívást aggályosnak, erre egyébként a 
meghívóban is utaltak.  Nincs akadálya annak, hogy most döntést hozzon a társulási tanács. 
 
Tamási Anna igazgatóságvezető: Évente megkapják Siófok város önkormányzatától azt a 
levelet, melyben kérik, hogy ismerje el a Társulás, hogy 140 millió forinttal tartozik. Ha ma 
nem kerül sor az elnök megválasztására, akkor kénytelen visszaküldeni a levelet, hogy ezt 
elfogadják, mert nem lesz aláíró személy. Ha nem válaszolnak a levélre, mert nincs aláíró, 
akkor elismerik a tartozást.  140 millió forintról van szó, ezért véleménye szerint nagyon 
kellene ma elnököt választani. Ma jár le a határidő. 
 
Appelshoffer Ágnes, Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Ez is azt támasztja alá, 
amit ő javasolt, mégpedig, hogy először döntsenek arról, hogy szabályszerű az ülés. Utána 
pedig döntsenek az elnök személyéről. 
 
Kovács János, Szedres Község Önkormányzatának polgármestere: Elhangzott egy javaslat, 
bocsássák szavazásra. Először szavazzanak arra, hogy szabályszerű az ülés. 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Erről nincs meggyőződve, nem tud erre szavazni. 
 
Appelshoffer Ágnes, Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Az itt ülő jogászok - 
Aljegyző Úr, a jegyzők - elmondták, hogy ez a grémium szabályszerűvé nyilváníthatja az ülést. 
 
Filóné Ferencz Ibolya, Bonyhád Város Önkormányzatának polgármestere: Miért ne lenne 
szabályszerű? 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Mert nem a korelnök hívta össze.  
 
Appelshoffer Ágnes, Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Az elnököt ettől 
függetlenül megválaszthatják. 
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Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Az ülés szabályszerűségét nem tudja megszavazni 
semmiképpen sem. 
 
Filóné Ferencz Ibolya, Bonyhád Város Önkormányzatának polgármestere: Szekszárd nélkül 
semmilyen döntést sem tudnak meghozni. 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Reméli, hogy lehet úgy elnököt választani, hogy nem kell 
kinyilvánítani a szabályszerűséget. 
 
Kovács János, Szedres Község Önkormányzatának polgármestere: Meddig kell választ adni a 
levélre? 
 
Tamási Anna, Gazdasági Igazgatóság vezető: A mai napon. 
 
Kovács János, Szedres Község Önkormányzatának polgármestere: Ez a 140 millió forint 
Szekszárdot fogja a legnagyobb mértékben sújtani. 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Olyasmibe nem szeretne belemenni, ami teljesen 
szabálytalan.  
 
dr. Bozsolik Róbert, Bátaszék Város Önkormányzatának polgármestere: Az ülést 
szabályszerűvé lehet nyilvánítani. Javasolja, hogy szavazzanak arra, hogy szabályszerű az ülés 
összehívása és kezdjék el az érdemi tárgyalást. 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Megállapítja, hogy Mohács Város nélkül a szavazatszám 
114.512. 
  
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag szavazásra teszi fel a javaslatot, mely szerint az ülés 
összehívása szabályszerűen történt. A jelenlevők 81.664 igen szavazattal szabályszerűnek 
tekintik az ülés összehívását, és  32.488 nem szavazattal nem tekintik szabályszerűnek az 
ülés összehívását. 
 
Appelshoffer Ágnes, Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Szekszárd szavazata 
nélkül nincs meg a többség, javasolja, hogy „ne játszanak egymással”. 
 
Filóné Ferencz Ibolya, Bonyhád Város Önkormányzatának polgármestere: Megkérdezi 
Bomba Gábortól, hogy az elnökséget vállalná-e. 
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Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Persze.  
 
dr. Bozsolik Róbert, Bátaszék Város Önkormányzatának polgármestere: Ha ő nem tekinti 
szabályszerűnek, akkor megtámadhatja ezt a kérdést. 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Nem fogja megtámadni a saját elnökségét. 
 
Filóné Ferencz Ibolya, Bonyhád Város Önkormányzatának polgármestere: Ez egy logikai 
bukfenc. Ha Bomba Gábor vállalja az elnökséget, akkor egyformán kell gondolkodni mindkét 
kérdésben. 
 
Polics József, Komló Város Önkormányzatának polgármestere: A döntés alapján nem 
szabályszerű az ülés. Azok, akik úgy szavaztak, hogy szabályos, nyilván nem fogják megtámadni 
ezt. Javasolja, hogy ma válasszanak egy aláírót, utána jogászkodhatnak. 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Ha lehet ilyet, akkor ő ebben benne van. 
 
Polics József, Komló Város Önkormányzatának polgármestere: Javasolja, hogy Bomba Gábort 
válasszák meg elnöknek. 
 
dr. Puskásné dr. Szeghy Petra Bonyhád város jegyzője: Először a napirendet kell elfogadni. 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Tudja, hogy nem lesz népszerű, de tudtán kívül ilyen 
helyzetbe hozták. Akkor értesült az ülésről, amikor megkapta a meghívót. 
 
Appelshoffer Ágnes, Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: A meghívó már 
legalább két hete kiküldésre került. 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Az eredeti meghívó kiküldése óta lett kiküldve további 
napirendi pont is, amelyet szintén nem ő rakott bele. Javasolja, hogy csak a meghívóban 
szereplő első napirendet tárgyalják, a többit vegyék le napirendről. 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag szavazásra teszi fel a javaslatát a napirendre 
vonatkozóan, melyet a jelenlevők 114.152 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadtak és az 
alábbi napirendet állapították meg: 
 

 
NAPIREND 
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1. Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás elnökének megválasztása 
 (írásbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata által delegált tag 
Előkészítésért felelős: Feri Blanka osztályvezető 
 

 
1. Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás elnökének megválasztása  
 (írásbeli előterjesztés) 

Előterjesztő: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata által delegált tag 
Előkészítésért felelős: Feri Blanka osztályvezető 
 

Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag: Javasolja, hogy Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata - mint székhely település önkormányzata - által delegált tag kerüljön 
megválasztásra elnöknek. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Bomba Gábor, Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata - mint székhely település 
önkormányzata - által delegált tag szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a 
Társulási Tanács  114.152 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő 
határozatot hozta: 
 
 

A Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsának  
1/2020. (II.20.) határozata 

az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai 

Kezelésének Korszerű Megoldására (Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás) elnökének 

megválasztása 

Az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai Kezelésének 

Korszerű Megoldására Társulási Tanácsa a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. 

évi CLXXXIX. törvény 95. § (1) bekezdése alapján az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi 

Nagytérség Települési Szilárdhulladékai Kezelésének Korszerű Megoldására (Cikói 

Hulladékgazdálkodási Társulás) elnökének 

Bomba Gábor  

urat választja meg. 
 
Határidő: 2020. február 20. 
Felelős: Bomba Gábor elnök 
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Appelshoffer Ágnes, Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: A társulási 
megállapodásban szerepel felügyelőbizottság. Kérdezi, hogy kell-e bizottság? Más 
társulásoknál – például az ő önkormányzatuknál - nincsen bizottság. Nem is tudja, hogy volt-e 
korábban. Mert ebben az esetben módosítani kellene a megállapodást. 
 
dr. Göttlinger István aljegyző:  A társulási megállapodás nagyon régi, operatív tanács, 
felügyelő bizottság már nem működik, a következő ülésre elő kell készíteni a megállapodás 
módosítására vonatkozó javaslatot. 
 
Bomba Gábor elnök: Korábban a Re-kom Nkft. felügyelőbizottsági tagjait az önkormányzatok 
által delegált képviselőkből választották? Mert a felügyelőbizottsági tagok közül egy személy 
szekszárdi képviselő volt, akinek most a tagsága lejárt. Tagok közül kell választani, vagy 
képviselő személy is lehet? 
 
Appelshoffer Ágnes, Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Tolna, Bátaszék és 
Szekszárd képviselője volt a tagja a felügyelő bizottságnak. Véleménye szerint nem szükséges 
a tagok közül választani, de ezt inkább majd a jogászok mondják meg. 
 
dr. Göttlinger István aljegyző: Felül kell majd vizsgálni a Re-kom Nkft. alapító okiratát is. 
Véleménye szerint mindenképpen meg kellene hallgatni a leköszönő ügyvezetőt, és helyette, 
60 napon belül meg kellene választani egy újat. Még februárban kellene ülést tartani. A 
költségvetést március 15. napjáig kellene elfogadni, de azzal sem érdemes várni. 
 
Filóné Ferencz Ibolya Bonyhád Város Önkormányzatának polgármestere: Jelzi, hogy a 
hatályos társulási megállapodás alapján a Bonyhád által delegált tag a társulás egyik alelnöke. 
Minden tisztelete a társulásé, de az alelnöki feladatokat a jövőben nem tudja elvállalni. Nem 
szeretné, ha ez az egészsége rovására menne. Bonyhádon újra megválasztották 
polgármesternek, valamint bekerült a megyei közgyűlésbe is. Ezen kívül van még egy társulása 
25 településsel, ahol igyekszik a legjobb tudása szerint ellátni a feladatait. A következő ülésen 
mindenképpen foglalkozzanak a társulási megállapodásnak a módosításával ebből a 
szempontból is. 
 
Appelshoffer Ágnes, Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Elég lenne annyit 
rögzíteni, hogy az alelnök a tagok közül kerül kiválasztásra. 
 
Filóné Ferencz Ibolya Bonyhád Város Önkormányzatának polgármestere: Ő ezt így tartja 
korrektnek, hogy előre jelzi. Tisztességgel csak úgy vállal el valamit, ha abba bele tud tenni 
mindent ezerrel. Cikó polgármesterét és őt mindenképp érdekli, hogy mi újság van a Re-
kommal. Jelenleg nincs ügyvezető. Munkások vannak ott kint a telepen? Dolgozik ott kint 
bárki? Mert, ha nem, akkor hogyan teszik le napi szinten a hulladékot a beszállító kukás autók? 
Ez egy végleges lerakó, amelyet előválogatás kellene, hogy megelőzzön. Ha ez nem működik, 
akkor hogyan pakolják oda le a szemetet nekik? Mert akkor azt mondja, hogy holnaptól 
tegyenek rá lakatot azonnal. 
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Bomba Gábor elnök: Sajnos erről sincs semmilyen információja, mert nem kapott erről 
semmit. Ezért is nehéz most itt bármiről dönteni, ha nulla információt kap. 
 
Kovács János, Szedres Község polgármestere: Javasolja, hogy a Vertikál Kft. képviselőjét is 
hívják meg az ülésre. 
 
Filóné Ferencz Ibolya Bonyhád Város Önkormányzatának polgármestere: Véleménye szerint 
először lássanak tisztán, és csak utána jöjjön a Vertikál. 
 
Bomba Gábor elnök: A Vertikált véleménye szerint is célszerű lenne meghívni, mert ott van a 
telepen ez a cég is. Így több információjuk lenne. Javasolja a következő ülés időpontjaként 
február 27. napján 10 órát. 
 
Filóné Ferencz Ibolya Bonyhád Város Önkormányzatának polgármestere: Az első napirendi 
pont mindenképpen a társulási megállapodás módosítása legyen, különben nem lehet 
alelnököt választani. 
 
dr. Göttlinger István aljegyző: A mai ülésre mindenkinek kiküldésre került a jelenleg hatályos 
társulási megállapodás és a Re-kom alapító okirata. 
 
Filóné Ferencz Ibolya Bonyhád Város Önkormányzatának polgármestere: Az alapító okiratot 
nem látta, és az SZMSZ-t sem. 
 
dr. Göttlinger István aljegyző: A társulási megállapodásban vannak olyan dolgok, amelyek 
felülvizsgálatra szorulnak, például az  operatív tanácsra vonatkozó rendelkezések.  
 
dr. Bozsolik Róbert, Bátaszék Város Önkormányzatának polgármestere: A közbeszerzés 
kiírásakor az operatív tanács nagyon komoly munkát végzett. 
 
dr. Göttlinger István aljegyző: Tájékoztatja a megjelenteket arról, hogy az anyagküldésre 
február 12. napján került sor. Ha a polgármester urak és hölgyek átfutják még egyszer a 
megállapodást, és észrevesznek benne olyan részeket, amelyeket törölni vagy módosítani 
kellene, akkor azt jelezzék a kolléganőjének. A Re-kom nKft esetben viszont az ügyvezető 
kiválasztása sürgető feladat.  
 
Appelshoffer Ágnes, Tolna Város Önkormányzatának polgármestere: Két felügyelőbizottsági 
tagot is kell választani. 
 
Bomba Gábor elnök: Javasolja, hogy a társulási tanács kérje fel a Re-kom Nonprofit Kft. 
ügyvezető igazgatóját, hogy a 2019. évről nyújtson írásbeli tájékoztatást, továbbá terjessze a 
társulási tanács elé a vevőszállítói analitikát és a főkönyvet. A társulási tanács továbbá hívja 
fel a volt ügyvezető igazgatót, hogy adjon tájékoztatást a hulladéklerakó jelenlegi állapotáról 
és üzemeltetéséről. Így jobban fel tudna készülni mindenki az ülésre. 
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Polics József, Komló Város Önkormányzatának polgármestere: Javasolna egy további 
napirendet a következő ülésre. Nem történt meg az eszközök és a vagyon szétosztása. Az 
eszközöket érintően a társulás hozott egy döntést, hogy nincs bérleti díj 2019. december 31-
ig. Ezt a döntést is meg kellene hosszabbítani. Erre is ki kellene térnie a korábbi ügyvezetőnek 
a tájékoztatójában. Minden cégnél probléma lesz a mérlegeknél, ahol eszközök vannak. 
 
Bomba Gábor elnök: Határidőnek 2020. február 25. napját javasolja. 
 
Az  elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, amelyet a Társulási 
Tanács 114.152 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott és a következő határozatot hozta: 
 

A Cikói Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsának  
2/2020. (II.20.) határozata 

a Rekom Nonprofit Kft. volt ügyvezető igazgatójának felhívásáról 
 

Az Önkormányzati Társulás a Sió-völgyi Nagytérség Települési Szilárdhulladékai Kezelésének 

Korszerű Megoldására Társulási Tanácsa felhívja a Rekom Nonprofit Kft. volt ügyvezető 

igazgatóját, hogy a Rekom Nonprofit Kft. 2019. évéről nyújtson írásbeli tájékoztatást, továbbá 

terjessze a társulási tanács elé a vevőszállítói analitikát és a főkönyvet, valamint térjen ki az 

eszközök és vagyonok szétosztására is. A társulási tanács felhívja a volt ügyvezető igazgatót, 

hogy adjon tájékoztatást a hulladéklerakó jelenlegi állapotáról és üzemeltetéséről. 

Határidő: 2020. február 25.  

Felelős: dr. Fenyőházi Elemér a Rekom Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatója 

 
Filóné Ferencz Ibolya Bonyhád Város Önkormányzatának polgármestere: A társulási 
tanácsnak van SZMSZ-e? 
 
dr. Göttlinger István aljegyző: Sajnos, úgy tűnik, hogy nincs. . 
 
Filóné Ferencz Ibolya Bonyhád Város Önkormányzatának polgármestere: Jó lenne, ha sor 
kerülne az SZMSZ elfogadására, mert ilyen kérdések esetében, amelyek a mai ülésen 
felmerültek, elég lenne csak az SZMSZ szabályaira hivatkozni. 
 
Bomba Gábor elnök: Megköszöni mindenkinek a részvételt. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a Társulási Tanács ülését 10 óra 43 
perckor berekeszti.  
 

K.m.f. 
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 Bomba Gábor dr. Molnár Kata jegyző akadályoztatására tekintettel: 
 Társulási Tanács elnöke  
   
  dr. Göttlinger István 
  aljegyző 
 
 
 


